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Andrzej Golgbieski

Radny Rady Miasta Wloclawek

Pan
dr Marek ll/ojtkowski

. Pre4ydent Miasta Woclawek

Szanowny Panie Prezydencie

w imieniu mieszkaric6w wloclawka i calej spolecznosci uczniowskiej
szkoly Podstawowej Nr 10 we woclawku ul. Starodgbska2rb zwracam sig z
pro6b4 o wpisanie do plan6w budZetowych miasta Wloclawek na rok 2024
budowy sali gimnastycznej .

Niestety istniei4ca sala gimnastyczna nie spelnia wymog6w okreslonych jako
sala gimnastyczna jej wymiary : 17 mx 9 m, wysokoS6 4 m ).

Dbaj4c o poziom edukacji naszych uczni6w chcemy stwor4r6 im
odpowiednie warunki do rozlvoju fizycznego i wyr6wnanie ich szans w
dziedzinie sportu.

Przewidywany koszt: 8 milion zl.

Z Wrazami szacunku

..j^-/'!
,,' - i" ' t'/ -

-:+-, I C-- \ '< ./ '-^!.//\
,'",-!


